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Summary.  

Of financial globalization has had a major impact on the performance of 
the banking and financial sectors under the free movement of capital. financial 
crises. and on this basis was essential to assess the risk levels of various 
financial transactions and credit indicators was released in 1909 by John 
Moody. global credit rating agencies have gained a prominent place for hedging 
against risk. nevertheless accused the ratings agencies of entering as one of the 
actors in the global financial crisis of 2008 Through its inability to give the ratings 
it deserved. or through exaggeration. because none offers more precise criteria 
of international standards for classification. it is not surprising that there are 
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invited to adopt the EU's fiduciary standards that are in competition with 
American standards

Résumé.  

De la mondialisation financière a eu un impact majeur sur la performance 
de la Banque et des secteurs financiers dans le cadre de la libre circulation des 
capitaux. des crises financières et sur cette base est indispensable pour évaluer 
les niveaux de risque des diverses opérations financières et indicateurs de 
crédit a été publié en 1909 par John Moody. agences de notation mondiales ont 
gagné une place de choix pour les opérations de couverture contre le risque. 
néanmoins accusé les agences de notations d'entrer comme l'un des acteurs de 
la crise financière mondiale de 2008 Par le biais de son incapacité à donner les 
cotes qu'il méritait. ou grâce à l'exagération. car aucune n'offre des critères plus 
précis des normes internationales relatives à la classification. il n'est pas 
étonnant qu'il sont invités à adopter les normes fiduciaires de l'UE qui sont en 
concurrence avec les normes américaines 
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